
 
 
 
 
 
 
Grundejerforeningen Kålmarken   
Referat fra bestyrelsesmøde den 6. februar 2024 kl. 18:30 

 

Deltagere:  
Mette Haaning Poulsen 
Stig Balduin (formand) 
Linda Pejtersen (næstformand) 
Per Plougmand Bærtelsen (kasserer) 
Henrik Salling (suppleant) 
 
Referent:  
Linda Hyld Pejtersen 

 
Dagsorden:  

a) El 
b) Pumpen 
c) Slamsuger 
d) Økonomi 
e) Henvendelser til bestyrelsen  
f) Generalforsamling 
g) Arbejdsgruppen: Fiberkabel 
h) Dato for næste møde  

 
 
Dagsorden 
 

a) EL 
 

Alle lamper er sat op undtagen en, da der ikke var åbent i skuret. Næste etape er område 2 
(Engløkken 1-11 og Strandløkken 2-12). Kilting vender tilbage med dato for opstart, så vi kan 
varsle. 
 

b) Pumpen 
 
Arne har været i kontakt med andet pumpefirma for at få et nyt tilbud på pumpe og 
styresystem, så vi har et sammenligningsgrundlag. 
 
 

c) Slamsuger 
 
Bestyrelsen har forsøgt at få nyt firma til opgaven med at rense brønde. Ud af 4 har kun 2 
meldt tilbage, og de har takket nej. Der tages kontakt til endnu et firma. 
 

d) Økonomi 
 
Snerydning er blevet dyrere end forventet. Der arbejdes på budget for 2024. 
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e) Henvendelser til bestyrelsen 
 

Der har været nogle bemærkninger til snerydning. Bestyrelsen tager en snak med OK 
Nygaard. 
 

f) Generalforsamling 
 

Dato for generalforsamlingen bliver den 10. april 2024.  
 

g) Arbejdsgruppen: Fiberkabel 
 

Arbejdsgruppen har haft opstartsmøde med TDC den 19. januar 2024. TDC laver en plan for 
arbejderne på Kålmarken og vender tilbage til gruppen. 

 
h) Dato for næste møde 

 
Tirsdag, den 5. marts kl. 18:30. 


